
RM.0052-11/05 
Protokół Nr XXXVIII/05 

z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 29 grudnia 2005 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  
 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 

1. Zygmunt Michalak  Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk  Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski  Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Aleksandra Szyszka  Skarbnik Gminy. 
5. Teresa Polus   Sekretarz Gminy. 
6. Barbara Piłat   Kierownik Wydziału RGG UM. 
7. Maria Musiał    Kierownik Wydziału IPR UM. 
8. Kazimierz Kolander  Radca prawny 
9.Ryszard Chrzanowski      Dyrektor ZGKiM w Koronowie. 

 
Porządek obrad XXXVIII sesji, przesłany radnym wraz z materiałami na 
sesję: 
 
1. Otwarcie obrad XXXVIII sesji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXVIII sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady i z wykonania uchwał. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
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7. Składanie interpelacji.  
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 

XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2006 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania diet dla przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych – sołtysów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku 
rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy organów Gminy Koronowo z organizacjami 
pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletnim planie 
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu działki nr 165 w Hucie. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Gminy Koronowo na rok 2006. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koronowo na lata 
2003 – 2007, uchwalonego uchwałą Nr XXXVIII/516/2002 Rady 
Miejskiej w Koronowie z dnia 12 czerwca 2002 r. (Dz. Urz. Woj. Kuj.-
Pom. Nr 98, poz. 2014). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVI/408/05 z dnia 26 października 2005 r. w sprawie zatwierdzenia 
Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Koronowie oraz zmiany uchwały Nr XXXVI/415/05 z dnia 26 
października 2005 r. w sprawie zmiany granicy administracyjnej 
pomiędzy Gminą Koronowo a Gminą Osielsko na styku obrębów 
ewidencyjnych wsi Samociążek i wsi Bożenkowo.   

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XXXVI/412/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 26 października 
2005 r. dotyczącej ustalenia wysokości stawki procentowej opłat 
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adiacenckich. 
21. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2006 rok. 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2006 rok. 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na 
2006 rok. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 
Komunalnej i Przestrzennej na 2006 rok. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na 2006 rok. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej na 2006 rok. 

27. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
28. Zamknięcie obrad XXXVIII sesji. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVIII sesji. 
 
Obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk.  
Powitał zaproszonych gości, radnych gminy, sołtysów, przedstawicieli: 
OKSM-ów i zakładów pracy, kierowników jednostek organizacyjnych 
Gminy, Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza Koronowa, 
Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy i pracowników Urzędu Miejskiego w 
Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXVIII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - W obowiązującym terminie 
wpłynęły wnioski Burmistrza Koronowa o wprowadzenie dwóch 
projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
Pierwszy dotyczy rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przesunięcia 
terminu emisji obligacji komunalnych z takim uzasadnieniem – „Podjęcie 
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takiej uchwały jest niezbędne do prawidłowego wykorzystania 
pozyskanych środków z emisji obligacji przeznaczonych na budowę hali 
sportowo – widowiskowej w Koronowie.” Proponuję ten projekt uchwały 
wprowadzić jako punkt 10a. 
Drugi wniosek dotyczy rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu na budowę kanalizacji sanitarnej w m. 
Mąkowarsko gm. Koronowo z takim uzasadnieniem wniosku – „W celu 
podpisania umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu niezbędne jest podjęcie uchwały o 
zaciągnięciu pożyczki w kwocie wynikającej z przeprowadzonego 
postępowania administracyjnego.” Tu proponuję punkt 10b. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Na wniosek komisji związków 
zawodowych nauczycieli negocjacje w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli przełożono na miesiąc styczeń 2006 r. w 
związku z tym proponuję wykreślić z porządku obrad punkt 13 – 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Zmiany do porządku obrad mogą 
wprowadzać tylko radni, czy Pan Burmistrz też? 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Pan Burmistrz też. 
 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu trzynastego przeszedł 
jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po wprowadzonych 
zmianach porządek obrad XXXVIII sesji. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Kto wnosi uwagi lub zastrzeżenia 
do protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 
  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu. 
 
Radni 20 głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw” przyjęli bez zmian i poprawek protokół z obrad XXXVII 
sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
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Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady i z wykonania uchwał. 
 
Sprawozdanie z wykonania uchwał i z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady przedstawił Burmistrz Koronowa 
Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdań Burmistrza Koronowa nie wnieśli uwag i 
zastrzeżeń. 
Sprawozdania dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poinformował, że na ostatniej sesji 
Rady jak również w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk powiedział „Pan radny Malinowski 
zgłosił się kilkakrotnie do mnie z takimi obawami, że przystąpienie nasze 
do Akcji „Przejrzysta Polska” wiązała się z dużymi kosztami. Chciałbym 
poinformować wobec wszystkich radnych, że takich kosztów myśmy nie 
ponosili, nikomu, żadnej firmie i instytucji nie płaciliśmy za udział w tej 
akcji. To, co nas kosztowało to przejazdy, tylko delegacje na trzy czy 
cztery szkolenia, jakieś wydruki dokumentów i to były koszty, które z 
naszej strony ponieśliśmy. Myślę, że udział nasz w tej akcji jest 
ewidentnie dobry, prawidłowy i ze strony mieszkańców naszej gminy 
odbierany pozytywnie.” 
 
Radny Tomasz Poraziński poinformował, że niedawno spotkał się z 
mieszkańcami byłych Pieczysk, Osiedla przy ul. Kotomierskiej i Osiedla 
Tuszyny. Stwierdził - „Z tego spotkania powstało kilka problemów do 
rozwiązania i na dzisiejszej sesji chciałbym przedstawić jeden z nich. 
Rozmawialiśmy m.in. o Osiedlu przy ul. Kotomierskiej i wyjazdach, które 
tam się znajdują na drogę krajową.” 
Radny Tomasz Poraziński wniósł o poprawę bezpieczeństwa przy 
wyjazdach z Osiedla przy ul. Kotomierskiej na drogę krajową przy ul. 
Szosa Kotomierska. Chodzi o wycinkę drzew przy wyjazdach na tę ulicę, 
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ponieważ widoczność przy wyjazdach na ulicę jest utrudniona. 
Wniósł ponadto o utwardzenie tłuczniem tych wyjazdów. 
 
Radna Zofia Lorenc złożyła podziękowanie za współpracę i za wsparcie 
Burmistrzowi Koronowa, sponsorom: Panu Leopoldowi Kuskowskiemu, 
Starostwu Powiatowemu, Pani Dyrektor MROK, Panu Karwatowi i za 
współpracę koleżankom i kolegom radnym życząc zebranym na sesji 
wszystkiego najlepszego z okazji nadchodzącego Nowego Roku. 
  
Radny Jan Najdowski złożył podziękowanie za starania i wysiłek związany 
z wykonaniem modernizacji odcinka drogi w miejscowości Makowarsko: 
Urzędowi Miejskiemu w Koronowie, Radzie Miejskiej w Koronowie i 
Radzie Sołeckiej sołectwa Mąkowarsko. 
Złożył również podziękowanie za otwarcie poczekali dla podróżnych na 
przystanku autobusowym w Koronowie. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński zapytał: 
 

1. Jaka jest stopa procentowa bezrobocia w Koronowie? Na dzień 
dzisiejszy, czy miesiąc wcześniej.  Ile jest osób zarejestrowanych 
bezrobotnych? 

2. Co z ulicą Kwiatową w Koronowie? Czy wszystkie sprawy formalno-
prawne zostały już załatwione? Chodzi o wykup itd.  

3. Kto prowadzi szalet miejski? 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania do projektu 
uchwały. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Jeśli chodzi o zwiększenie wydatków na 
utwardzenie nawierzchni na Osiedlu Samociążek, jakich ulic to dotyczy? 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – Ulic: Podmiejskiej, Dalekiej i Na 
Skarpie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXVIII/437/05 zmieniająca Uchwałę 
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Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok podjęta została 
jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka przedstawiła uzasadnienie w/w 
projektu uchwały.  
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka odczytała Uchwałę Nr 11/P/2005 
Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie wyrażenia opinii o 
projekcie budżetu gminy Koronowo wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego na 2006 rok. 
 
W/w Skład Orzekający podjął uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektu budżetu gminy Koronowo na 2006 rok.  
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak przedstawił wykaz zadań 
inwestycyjnych na 2006 rok, stanowiący załącznik Nr 5 projektu 
uchwały. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Przymierzając się do wszystkich 
tych przedsięwzięć inwestycyjnych chciałbym powiedzieć, że 
przewidujemy część zadań, które na sto procent będą zrealizowane, bo 
mamy w pełni montaż finansowy dla nich przygotowany. Dla części ten 
montaż finansowy poszukujemy. Tak jak w poprzednim roku też 
referując państwu mówiliśmy o hali widowiskowo-sportowej, czy pieszo-
jezdni w Pieczyskach, mówiliśmy to w takim znaczeniu, że będziemy się 
starali. Udało się to załatwić, co prawda późno, ale wchodzą te zadania 
w bieżącym roku. Wierzę, że podobnie uda nam się w przyszłym roku, 
jako, że nabywamy coraz większej wprawy w przygotowywaniu dobrych 
projektów, które potem znajdują potwierdzenie i możliwość w akceptacji 
przez panel ekspertów czy też Zarząd Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego, który najczęściej ostateczną weryfikację tych projektów 
realizuje. Chcemy się wstrzelić w te zadania, dla których określone są 
pewne priorytety. Stąd być może, że dosyć dużo tych zadań jest ujętych, 
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no, ale pewne alternatywy należy tutaj wprowadzić i zaproponować. 
Robiliśmy rachunek symulacyjny, gdyby udało nam się w maksymalnym 
stopniu te zadania umieścić, to nawet gdybyśmy musieli podejmować 
kredyty, czy pożyczki to te kredyty, czy pożyczki nie spowodowałyby 
nam tutaj zachwiania w budżecie czy przekroczenia dopuszczalnych 
limitów w udziale procentowym, jeśli chodzi o wydatki w danym roku i w 
ogóle, jeśli chodzi o zadłużenie naszej gminy. Zadłużenie tak jak 
przedstawiała tutaj Pani Skarbnik jest ono na koniec roku na poziomie 12 
procent, co w możliwościach innych gmin jest bardzo niskim procentem, 
z czego się cieszymy, ale przewidujemy, że jeśli udałoby się nam to 
zrealizować to będzie zadłużenie na poziomie 19 procent, a możliwości 
są do 50 procent, ale nikt nigdy by na to nie poszedł. W tej chwili Solec 
ma 45, czy 48 procent. Różnie by na to patrzeć. My podchodzimy do 
tego na miarę ostrożnie. Uważamy, że po przetargach te wielkości, co, 
do których będziemy musieli sięgnąć po środki zewnętrzne, to te 
wielkości będą jeszcze niższe. Myślę, że ten wskaźnik nie spowoduje 
tutaj zakłócenia, czy zaburzenia finansowego w naszym budżecie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Poznaliśmy projekt budżetu gminy 
na przyszły rok, poznaliśmy również opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która jest opinią pozytywną, proszę teraz Pana 
Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie o opinię komisji branżowej 
na temat projektu uchwały.  
Później będzie dyskusja. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie Tomasz Gordon – Projekt 
budżetu na 2006 rok wpłynął do Rady Miejskiej w Koronowie w 
ustawowym terminie. Przez cały miesiąc grudzień Komisje Rady 
pracowały analizując projekt budżetu. W sumie odbyło się dziesięć 
posiedzeń Komisji. Ostatnie, bo wczoraj odbyło się posiedzenie Komisji 
Finansów i Budżetu. Komisja postanowiła skierować projekt budżetu 
gminy Koronowo na 2006 rok na dzisiejszą sesję Rady do przyjęcia. 
Na dzień dzisiejszy nasz budżet najbardziej pochłania oświata. Jest to 
kwota ok. 16 mln zł. Natomiast wyrasta nam inna pozycja, która w 
bardzo szybkim tempie goni oświatę. Jest to pomoc społeczna i wynosi 
ponad 11 mln zł. Jest to poważny wydatek, a przed chwilą Burmistrz 
przedstawił sumę wydatków na inwestycje w gminie, która zamyka się 
sumą niecałe 3 mln zł., nie licząc tu środków spoza budżetu gminy, bo są 
one niewiadome, możemy je uzyskać lub nie. 
Taką podstawową refleksją jest, że administracja centralna spycha 
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obowiązki i to kosztowne obowiązki na dół do gminy. Zadanie własne 
gminy jest takie, że musi realizować te podstawowe zadania kosztem 
m.in. inwestycji. A jak wiemy wizytówką każdej gminy są drogi. 
Ubolewam w związku z tym, że inaczej nie można tych środków 
skonsumować i zaplanować tak jak by się chciało, aby stan dróg 
poprawić. 
Reasumując opinia dotycząca projektu budżetu gminy na 2006 rok 
Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego jest 
pozytywna i Komisja postanowiła skierować ten projekt na dzisiejszą 
sesję do zatwierdzenia. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Paragraf 11 projektu uchwały brzmi: 
„Upoważnia się Burmistrza Koronowa do spłat zobowiązań gminy 
Koronowo”. Myślę, że to żadne upoważnienie, to obowiązek Burmistrza. 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – To jest zgodne z zapisem w 
ustawie o finansach publicznych. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Z czego to wynika, że Pan wolne środki 
lokuje w Banku Spółdzielczym w Koronowie? A może PKO S.A. będzie 
miał 10 procent wyższe, czy to z umowy wynika? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Prowadziliśmy rozmowy, czy 
negocjacje, co do możliwości oprocentowania. Z tych rozmów 
przeprowadzonych okazało się, że Bank Spółdzielczy w Koronowie daje 
nam najkorzystniejszą formę oprocentowania lokat. Zresztą my mamy 
konto w tym banku i nasze finanse. My możemy to zweryfikować, bo z 
roku na rok mogą się zmienić warunki. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Można byłoby napisać, że upoważniamy do 
lokowania na najkorzystniejszych warunkach. Takie sformułowanie 
byłoby dobre. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Bank Spółdzielczy prowadzi nasze 
konto i ma jakieś tam dochody z tego tytułu. W związku z tym myślę, że 
dobre warunki daje nam na lokatę tych wolnych środków. 
 
Burmistrz koronowa Zygmunt Michalak – Jeśli chodzi o lokowanie 
środków, czy prowadzenie naszego konta, to był ogłoszony przetarg. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Ja tego nie neguję, mnie chodzi o 
lokowanie wolnych środków.  
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Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Po rozpoznaniu uznaliśmy, że 
Bank Spółdzielczy daje nam najkorzystniejsze warunki. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czyli w innych bankach 
sprawdzaliście, jakie są możliwości, są gorsze? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Tak, ale tam niewielkie były 
różnice. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Mam jeszcze jeden wniosek Panie 
Burmistrzu. Tak szybko weszła budowa tej szatni – 50 tyś. zł., a tu na tę 
salę nie ma. Nie Pan popatrzy jak tu dzisiaj wieje. Trzeba zrobić 
modernizację. 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – Remont tej sali zaplanowano w 
przyszłorocznym budżecie, ujęto to w paragrafie 437. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Skąd wzięło się zadanie w wykazie zadań 
inwestycyjnych na 2006 rok pozycja 14 – modernizacja i budowa ul. Al. 
Wolności, ul. Przemysłowa, ul. Letniskowa i Aleje Jana Pawła II wraz z 
budową chodnika ścieżki pieszo – rowerowej – projekt? Nie ma tego w 
WPI. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – To będzie wprowadzone. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Tu jest odwrotna droga, bo ja rozumiem 
Pana Vice Burmistrza Kołodziejczyka, że będzie. 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Jak dzisiaj będzie uchwalone, to na 
następnej sesji wprowadzimy to zadanie do WPI. Jest to uzgodnione z 
Panem Starostą, ponieważ ma to być zadanie w sumie wspólne. Oni też 
mają dzisiaj sesję. Na następną sesję planujemy uporządkowanie WPI. 
 
Radny Maciej Makowski – Pozycja w inwestycjach nr 13 – budowa 
nawierzchni ul. Różanej jak najbardziej jestem za tym. Jest to ulica 
gminna, która prowadzi do bloków Spółdzielni Mieszkaniowej. Myślę, że 
w kosztach powinna partycypować Spółdzielnia Mieszkaniowa i jakaś 
umowa powinna być z tą Spółdzielnią, ażeby wspólnie zrobić tę drogę 
porządnie. Jeszcze przed udzieleniem odpowiedzi chciałbym zapytać czy 
starczy pieniążków, bo w tym roku nie starczyło, by zrealizować mój 
wniosek, by odmalować plan naszej gminy i miasta na ścianie budynku 
przy PKS. 
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Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Wniosek był tutaj składany i 
faktycznie rozważamy, prowadzę nawet rozmowy z firmami, które by 
można zainteresować, ażeby przy okazji pewnej reklamy również podjęli 
się i zrealizowali tę planszę i odnowili. 
Co do ulicy Różanej chce powiedzieć, że my dosyć ostrożnie do tego 
podeszliśmy, zaplanowaliśmy 60 tyś. zł. w budżecie. Cały czas 
prowadzimy rozmowy z Panem Prezesem Zakrzewskim o możliwość 
udziału i partycypacji w tym przedsięwzięciu. 
 
Radny Jan Najdowski – Irytuje mnie pijaństwo w gminie. Pomoc w 
utrzymaniu Izby Wytrzeżwień. Uważam, że Urząd jest zbyt chojny dla 
nich,  mamy 10 tyś. zł.,  5 tyś. było w zeszłym roku daliśmy to z łaski. 
Teraz dyrektor jest odważniejszy i sobie kwotę podwyższa. Składam 
wniosek o zmniejszenie tego o połowę.  
Druga sprawa schronisko dla psów 21 tyś. zł.. Dochód jest zaledwie 1500 
zł. z psów w gminie. Też proszę o obudzenie się radnych i wnoszę o 
zmniejszenie tych środków o połowę, co najmniej. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Środki na Izbę Wytrzeżwień, 
które my realizujemy, to one tylko w części pokrywają koszty, które nasi 
mieszkańcy nie płacą na rzecz Izby. Rozliczenie do miesiąca listopada za 
ten rok wykazało zaległości nieściągalnych (które w części myśmy 
pokryli) na kwotę ponad 14 tyś. zł. Nie chcę tutaj przytaczać Wysokiej 
Radzie, jest tutaj prasa trudnych momentów, kiedy dzwoni do mnie 
policjant żeby coś zrobić ponieważ Izba Wytrzeżwień odmówiła po raz 
trzeci, kolejny odbiór pijaka. Nasza Policja nie ma gdzie tej osoby 
przetrzymać, bo oni go z domu zabrali, tam rozrabiał, tak się 
zachowywał, groził całej rodzinie. Ja o godzinie 21 prosiłem Panią 
Dyrektor Izby Wytrzeżwień żeby zrobiła wyjątek i przyjęła tych ludzi, 
dotyczyło to trzech osób. Podpisaliśmy to porozumienie na 5 tyś. zł. 
Uzgodniliśmy na ten rok w granicach 10 tyś. zł. Postaramy się wesprzeć i 
nie chciałbym już, żebyśmy tu manipulowali. To nie dotyczy nas to 
dotyczy rodzin tych osób pijących, tych żon i dzieci. Bo my sami możemy 
założyć izbę wytrzeżwień, albo sami założyć schronisko dla zwierząt, bo 
to jest obowiązek statutowy. A za 20 tyś. zł. schroniska nie utrzymamy. 
Przedwczoraj byłem na rozmowie u Pani Dyrektor Schroniska na 
negocjacjach, ponieważ otrzymałem pismo, wprost, że odmawia się nam 
przyjmowania z uwagi na to, że ilość zwierząt przyjmowanych z terenu 
miasta Bydgoszczy rośnie, jest tak wielka, że nie ma już miejsca, żeby 
przyjmować spoza terenu. Ostatecznie ustaliliśmy, że w ciągu roku ok. 
40 psów będzie możliwość umieszczenia w schronisku. Te środki w 
wysokości 21 tyś. zł. to nie są tak wielkie pieniądze jeśli byśmy mieli 
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założyć schronisko dla naszych potrzeb. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wobec wniosków Pana radnego 
Najdowskiego nie pozostałoby nic innego jak zbudowanie izby 
wytrzeżwień i „psiarni” obok, albo będziemy oglądać takie widoki, że na 
chodnikach będą leżeć pijani i będą zamarzać. Takie rozwiązanie i 
płacenie pewnej kwoty, ona wydaje mi się nie jest zbyt duża, jest to 
bardzo dogodne dla nas rozwiązanie. 
Zostały złożone dwa wnioski, czy Pan radny Najdowski po tym 
wyjaśnieniu podtrzymuje swoje wnioski? 
 
Radny Jan Najdowski – Tak podtrzymuję. 
 
„Za” wnioskiem radnego Jana Najdowskiego o obniżenie o połowę 
dofinansowania Izby Wytrzeżwień głosował 1 radny, 13 głosowało 
„przeciw”, 7 „wstrzymało się” od głosu.  Zatem wniosek nie przeszedł. 
 
„Za” wnioskiem radnego Jana Najdowskiego o obniżenie o połowę 
dofinansowania Schroniska dla Zwierząt głosowało 2 radnych, 13 
głosowało „przeciw”, 6 „wstrzymało się” od głosu.   
Wniosek nie przeszedł. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXVIII/438/05 w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2006 rok podjęta została jednogłośnie 21 głosami 
„za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową przerwę w 
obradach sesji. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wznowił obrady sesji. 
W obradach uczestniczy 19 radnych. Nieobecni radni: Stanisław 
Gliszczyński i Tomasz Gordon. 
 
Ad. 10a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przesunięcia 
terminu emisji obligacji komunalnych. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
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Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Nie głosowali chwilowo 
nieobecni radni: Stanisław Gliszczyński i Tomasz Gordon. 
Uchwała Nr XXXVIII/439/05 w sprawie przesunięcia terminu 
emisji obligacji komunalnych podjęta została 18 głosami „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu na budowę kanalizacji sanitarnej 
w m. Mąkowarsko gm. Koronowo. 
 
Na salę obrad wrócił radny Tomasz Gordon. Obecnych 20 radnych. Nadal 
nieobecny radny Stanisław Gliszczyński. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Hemin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Radni nie zadali pytań. 
 
W glosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nadal nieobecny radny 
Stanisław Gliszczyński. 
Uchwała Nr XXXVIII/440/05 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na budowę kanalizacji sanitarnej w m. 
Mąkowarsko gm. Koronowo podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
zasad przyznawania diet dla przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Dlaczego nazwano tu przewodniczący 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych a nie po prostu 
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sołtysów? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Przewodniczącym organu 
wykonawczego jest sołtys. Projekt uchwały opracowywał Pan Klapczyński 
w oparciu o materiały. 
 
Na salę obrad sesji wrócił radny Stanisław Gliszczyński. Obecnych 21 
radnych. 
 
Radny Tomasz Gordon – Przewodniczącym organu wykonawczego 
sołectwa jest sołtys. To wynika ze statutu sołectwa. 
 
Przewodniczący Komisji Statutowej Stanisław Gliszczyński – 
Przewodniczącym organu wykonawczego sołectwa jest zawsze sołtys. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXXVIII/439/05 w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania diet dla przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia 
poboru podatku rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – W załączniku projektu uchwały w pozycji 
piątej nazwisko powinno brzmieć „Glazik”, nie „Gazik”. Dotyczy to 
również poprzedniego projektu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Przy nazwisku Pana Gazika w 
pozycji piątej proszę dopisać literkę „l” i będzie Pan Glazik. 
 
Radna Zofia Lorenc – Ja w sprawie tych czterech procent, wydaje się to 
dużo, a w sumie jest to mało, ponieważ dużo mieszkańców wpłaca 
podatek w banku lub do kasy. Jeszcze trochę, a my sołtysi będziemy 
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niepotrzebni. Odbieramy cięgi od mieszkańców, a ta dieta w sumie jest 
bardzo mała. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy Pani radna składa jakiś 
konkretny wniosek? 
 
Radna Zofia Lorenc – Nie. 
 
Obrady sesji opuścił radny Stanisław Gliszczyński. Obecnych 20 radnych. 
  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W glosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Stanisław Gliszczyński. 
Uchwała Nr XXXVIII/422/05 w sprawie zarządzenia poboru 
podatku rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli. 
 
Punkt zdjęty z porządku obrad sesji. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu współpracy organów Gminy Koronowo z 
organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie”. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania, uwagi. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – Mnie nasuwa się tu pewna wątpliwość, jak 
gdybyśmy w tym programie dublowali niektóre zadania z zakresu sfery 
użyteczności publicznej. Chodzi mi o wykonywanie zadań na rzecz straży. 
Czy dodatkowo będą tworzone jednostki i one będą wykonywały 
zadania, te które wykonują OSP? 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kolodziejczyk – W załączniku projektu w  
programie jest zapisane, że ta współpraca polega na współpracy nie 
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finansowej i finansowej. W związku z tym, że my współpracujemy z 
jednostkami OSP, dlatego tutaj mamy zapisaną tę sferę działalności. Tu z 
innego źródła my dofinansowujemy, nie robimy w ogóle żadnego 
konkursu. Stąd zapis jest w tymże programie, tu nic nie dublujemy. To 
jest ta współpraca nie finansowa.  
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nie głosował nadal nieobecny 
radny Stanisław Gliszczyński. 
Uchwała Nr XXXVIII443/05 w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy organów Gminy Koronowo z organizacjami 
pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie” podjęta została  19 
głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
wieloletnim planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 
2003 – 2007. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Może w dwóch zdaniach, co zmieniamy? 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – Dokonujemy korekty, czy też 
zmiany na stronie numer trzy przy zadaniu Hala Sportowo – 
Widowiskowa w Koronowie. Przesuwamy 150 tyś. zł. na rok 2006, 
dlatego, że nie jesteśmy w stanie tych środków przerobić.  
Dokonujemy również zmiany w punkcie na stronie czwartej przy zadaniu 
– budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Krzyżowej i Wodnej w Koronowie, 
ponieważ nie tak dawno otrzymaliśmy dokumentację z kosztorysem i tu 
uaktualniliśmy wysokość kwoty na to zadanie. Następnie na stronie 6 
przy zadaniu – budowa pieszojezdni w Pieczyskach całość zadania 
przesuwamy na rok 2006. Na stronie dziewiątej zadanie -
termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie gminy 
Koronowo, tutaj z uwagi na to, że w przyszłym roku w priorytecie zadań, 
na które można uzyskać pożyczkę z wojewódzkiego funduszu również 
mieści się termomoderniacja, dlatego też nasz udział zmniejszmy o 
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możliwość uzyskania pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Dopisujemy tez nowe zadanie pt. 
rozbudowa budynku socjalnego na stadionie miejskim przy ul. 
Klasztornej w Koronowie zgodnie z sugestią komisji resortowej Rady. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nie głosował nadal nieobecny 
radny Stanisław Gliszczyński. 
Uchwała Nr XXXVIII/444/05 w sprawie zmian w wieloletnim 
planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007 
podjęta została  jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu działki nr 165 
w Hucie. 
 
Obrady sesji opuścił radny Michał Gmys. Obecnych 19 radnych. 
 
W trakcie czytania projektu uchwały przez Wiceprzewodniczącą Rady 
Marię Kulczyk radny Kazimierz Szewczyk zgłosił wniosek o odczytanie 
przepisów końcowych.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Panie mecenasie czy to jest 
zgodne z prawem? 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Został postawiony wniosek, który 
należy poddać pod głosowanie radnych. Jeśli radni w głosowaniu poprą 
wniosek można nie czytać tej części projektu uchwały.   
 
Wniosek radnego Kazimierza Szewczyka przeszedł jednogłośnie 19 
głosami „za”. 
 
Wrócili radni: Stanisław Gliszczyński i Michał Grys. Obecnych 21 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o opinię Komisji branżowej 
w sprawie tego projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Danuta Czarnotta – opinia 
Komisji jest pozytywna. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Uchwała Nr XXXVIII445/05 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu działki nr 165 w 
Hucie podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych Gminy Koronowo na rok 2006. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Obrady sesji opuścił radny Piotr Jagielski. Obecnych 20 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania, uwagi do projektu 
uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie wziął udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/446/05 w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych Gminy Koronowo na rok 2006 podjęta została  
jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Koronowo na lata 2003 – 2007, uchwalonego uchwałą Nr 
XXXVIII/516/2002 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 
czerwca 2002 r. (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. Nr 98, poz. 2014). 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie wziął udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/447/05 w sprawie zmiany programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koronowo na 
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lata 2003 – 2007, uchwalonego uchwałą Nr XXXVIII/516/2002 
Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 czerwca 2002 r. (Dz. Urz. 
Woj. Kuj.-Pom. Nr 98, poz. 2014) podjęta została jednogłośnie 
20 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXVI/408/05 z dnia 26 października 2005 r. w 
sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie oraz zmiany uchwały 
Nr XXXVI/415/05 z dnia 26 października 2005 r. w sprawie 
zmiany granicy administracyjnej pomiędzy Gminą Koronowo a 
Gminą Osielsko na styku obrębów ewidencyjnych wsi 
Samociążek i wsi Bożenkowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania, uwagi. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Czy w uzasadnieniu możemy pisać, że 
uzgodniono z Wydziałem Nadzoru Prawnego Urzędu Wojewódzkiego? 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – W tej sprawie wpłynęło oficjalne 
pismo z organu nadzoru Wojewody Kujawsko – Pomorskiego z taką 
właśnie sugestią. Ta uchwała koresponduje z tą sugestią, która była 
wyrażona w piśmie Wojewody. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Że zostało uzgodnione z organem 
nadzoru? 
 
Radca Prawny Kazimierz Kolander – Tak. Na temat prawa miejscowego i 
publikowania tego prawa miejscowego w dzienniku urzędowym 
województwa pisze się książki w Polsce. Są spory i różne interpretacje 
tego zjawiska. Dla przykładu regulaminy płacowe wynagradzania 
nauczycieli na terenie województwa kujawsko-pomorskiego są 
traktowane jako prawo miejscowe i są publikowane w dziennikach 
urzędowych. Na odwrót w województwie pomorskim te same regulaminy 
płacowe wynagradzania nauczycieli nie są traktowane przez wojewodę i 
jego organ nadzoru jako prawo miejscowe. Krótko mówiąc państwo w 
państwie. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/448/05 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVI/408/05 z dnia 26 października 2005 r. w sprawie 
zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Koronowie oraz zmiany uchwały Nr 
XXXVI/415/05 z dnia 26 października 2005 r. w sprawie zmiany 
granicy administracyjnej pomiędzy Gminą Koronowo a Gminą 
Osielsko na styku obrębów ewidencyjnych wsi Samociążek i wsi 
Bożenkowo podjęta została  19 głosami „za”, przy jednym 
głosie „wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XXXVI/412/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 
26 października 2005 r. dotyczącej ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłat adiacenckich. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/449/05 w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XXXVI/412/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 26 
października 2005 r. dotyczącej ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłat adiacenckich podjęta została 19 głosami 
„za”, przy jednym głosie „wstrzymującym” i braku głosów 
„przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 21. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 
2006 rok. 
 
Projekt planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2006 rok odczytał 
Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś ma uwagi do planu pracy 
Rady Miejskiej w Koronowie na 2006 rok? 
Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – W związku z tym, że nie wniesiono 
uwag stwierdzam, że plan pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2006 rok   
przyjęty został przez aklamację. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi? 
Brak uwag radnych 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/450/05 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 rok podjęta została 
jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o uwagi. 
Brak uwag. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/451/05 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego na 2006 rok podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi? 
Brak uwag radnych. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/452/05 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej na 2006 rok podjęta 
została jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na 
2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII453/05 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na 2006 rok 
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy 
Społecznej na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania. 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny radny Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXVIII/454/05 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej 
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na 2006 rok podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 27. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak odpowiadając na: 
 
1) wniosek Pana radnego Tomasza Porazińskiego, co do 

uporządkowania wyjazdów z Osiedla Kotomierska na drogę 
krajową przy tej ulicy uważam, że wniosek jest słuszny. My go 
wykorzystamy jako jeden z elementów trwającej w tej chwili 
rozmowy i uzgodnień z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i 
Autostrad. W naszych planach ul. Dworcowa jak i również ul. 
Kotomierska przewidziane są do modernizacji i w ramach tej 
modernizacji uległy by wyjazdy. Kwestie dotyczące zrobienia 
porządku z drzewami również mieszczą się w tym zakresie. Po 
dzisiejszej sesji wystąpimy z wnioskiem do Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad, że wniosek taki padł jako 
potwierdzenie toczących się rozmów, 

 
2) zapytanie Pana radnego Stanisława Gliszczyńskiego jeśli chodzi o 

kwestie związane z bezrobociem chcę poinformować, że trudno 
jest tutaj określić w sposób jednoznaczny i skonkretyzowany stopę 
bezrobocia.  

 
Radny Stanisław Gliszczyński – Dane te zawarte są w Gminnym 
Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Tak, tam jest to podane. Ta 
stopa dla PBP wynosi 21,1%, my się w tym mieścimy, ale w stronę 
górną. Tak, że jest to w granicach 22 - 22,5% dla gminy Koronowo. Nie 
będę mówił jak to jest osobowo, bo w tym Programie wszystko jest. 
Szczegółowo kwestie bezrobocia niebawem będą przedmiotem sesji 
Rady, tak jak to czynimy każdego roku. Również zobaczymy, czy udało 
się tak jak w roku ubiegłym zmniejszyć fizycznie ilość bezrobotnych na 
terenie naszej gminy. W ubiegłym roku była to liczba 149 osób. 
Chciałbym, żeby ten wynik chociażby się powtórzył. 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – Udzielam odpowiedzi na 
zapytanie Pana radnego Stanisława Gliszczyńskiego dotyczące stanu 
prawnego terenów pod przyszłą inwestycję na ulicy Kwiatowej. Jest 
prawdą, że nie do końca mamy uregulowane stany własnościowe, co nie 
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znaczy, że nie czynimy tutaj odpowiednich działań polegających na tym, 
aby docelowo te tereny pozyskać. Mamy już kilka protokołów na tę 
okoliczność podpisanych, z których wynika, że przejmujemy tereny za 
odpłatnością pod potrzeby budowy drogi i infrastruktury, ale wszyscy 
przyszli beneficjenci tej inwestycji czekają na urodzenie się decyzji 
inwestycji pożytku publicznego. Ta decyzja prawdopodobnie w miesiącu 
styczniu przyszłego roku będzie już wydana i uprawomocniona. 
Odwrotnie w ślad za tą decyzją wydamy decyzję podziałową na przejęcie 
tychże terenów i wówczas mamy taką nadzieję, że do końca roku stan 
prawny tych terenów się wyjaśni. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Na początku wszystko szło dobrze, 
później wszystko stanęło. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – Tak, jest prawdą, że sami 
przyszli beneficjenci nie ułatwiają nam sprawy, ponieważ na etapie 
wydawania decyzji tej pierwszej decyzji została ona oprotestowana i z 
przyczyn uchybień formalnych SKO decyzję naszą uchyliło. Wydajemy 
decyzję ponownie, trzymamy się tych wszystkich reżimów formalnych i 
mamy nadzieję, że teraz ta decyzja w miesiącu styczniu będzie 
uprawomocniona i będziemy mogli przystąpić do kolejnych kroków. 
 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie 
Ryszard Chrzanowski – Na terenie miasta znajduje się w administracji 
ZGKiM sześć szaletów ogólnodostępnych, w tym cztery całoroczne tj. na 
przystanku PKS czynny w godzinach od 7.00 – 19.00 od poniedziałku do 
piątku, a w soboty pracujące w godz. Od 7.00 – 14.00, prowadzony 
przez dzierżawcę obiektu – zakład fryzjerski; na targowisku przy ul. 
Witosa w godzinach od 8.00 – 13 od poniedziałku do soboty, 
prowadzony przez ZGKiM; na targowisku przy ul. Targowej w czwartki w 
czasie trwania targu, prowadzony przez ZGKiM; na cmentarzu 
komunalnym – ToiTo bezobsługowo całodobowo wszystkie dni tygodnia, 
prowadzi ZGKiM. 
Prowadzone są także dwa szalety sezonowo na plaży w Pieczyskach 
przez dzierżawcę plaży i przy ul. Garncarskiej przez ZGKiM w miesiącach 
od czerwca do września. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Proszę o udzielenie odpowiedzi na moje 
zapytania na piśmie. Proszę również o przesłanie opinii organu nadzoru 
wojewody odnośnie tych dwóch uchwał. 
 
Ad. 28. Zamknięcie obrad XXXVIII sesji. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 13:35.  
 
 
Koronowo, dnia 10 stycznia 2006 r. 
 
 
Protokół sporządziła 
Adela Rojek 


